
 
 
Zápis  z  výborové  schůze  základní  organizace,  konané  dne  1.7.2018  
 
 
 
Přítomni:  Členové výboru:              Jaroslava Bláhová, Marie Bystroňová,   
                                                             Miloslav Bitner, Jan Svoboda 
 
  
1/ Výbor projednal žádost p. Svobody a p. Bajgar, kterou napsali na Magistrát.města Havířova 
    na pokácení stromů, které zasahují do el. vedení. Výbor zažádá, prostřednictvím p. před- 
    nictvím p. předsedkyně, odbor životního prostředí Magistrátu města Havířova o zajištění 
    bezpečnosti – pokácení stromů. Týká se to všech vzrostlých stromů, které zasahují na       
    všechny pozemky osady. 
 
2/  Naše organizace je povinna zajistit bezpečnost os. údajů členů osady dle směrnice EU.  
     Zajistí p.Bláhová, p.Bitner a p. Bystroňová. 
     Bude vyvěšeno i na všech vývěskách v osadě. 
 
3/  Výbor schvaluje p.Bitnerovi zakoupení toneru do tiskárny. 
 
4/  Po konzultaci ve stavebninách výbor schválil koupi věncovek a pokusně roury, která se 
     Rozpůlí,  k opravě žlabu kolem osady. 
 
5/  p.Svoboda zajistí vyčistění žlabu u trati. Práce bude odměněna Kč 100,--/hod na Dohodu 
     o provedení práce. 
 
6/  Správcem písemností v naší osadě je p. Bitner. Veškeré písemnosti budou uzamčeny. 
 
 
  Zapsala: Marie Bystroňová 
  
 
 
 
 


